
Hamar Idrettslag 

 

Kontrollkomiteens beretning for 2023 

Kontrollkomiteen er etter gjennomgang av regnskap, budsjetter og referater bekymret over lagets 
økonomi. 

Regnskapet er oppgjort med et underskudd stort kr. 326.892, men etter det kontrollkomiteen kan 
se så er dette uten at sponsormidler er fordelt til gruppene. Dette vil da tilsi at underskudd er 
tilnærmet dobbelt så stort. 

I og med at kontrollkomiteen ikke rakk å ha møte med hovedlagets styre etter at vi fikk 
årsmøtepapirene, så tillater vi oss å stille en del spørsmål  her: 

 

1. Hva er grunnen til at ført inntekt i grasrotandelen er vel sytti tusen i regnskapet mens den 
offentlige opptrer med godt over hundre tusen til Hamar IL? 

2. Laget fikk en gave på 1 million kroner. Pengene skulle brukes til å pusse opp 3. etg. Og 
det resterende skulle brukes til aktivitet for barn og unge. Har det kommet noen tapport 
på hvordan pengene er brukt? 

3. Komiteen har ikke sett i noe styrereferat at hovedstyret har tatt tak i mellomværendet 
med gruppene. Dette er et årsvedtak på som må følges opp. 

4. Det skulle lages en klubbhåndbok som skulle være til nytte for alle grupper og 
hovedstyre. Hvordan går dette arbeidet? 

5. Foreligger det et eget regnskap for paraprosjektet? Hvordan reguleres avtalen mellom 
hovedlaget og prosjektet? 

6.  

Komiteen regner med at hovedstyret tar tak i de økonomiske forholdene og ser hva som kan 
gjøres. 

 

Hamar, den 13. mars 2023 

 

 

Berit Glesaaen Nyberg/s                                    Tore Nordseth/s                                     Ragnhild Synstad/s 

 

  

 

  


